
Referat FAU onsdag 28. februar 2024 
 

Representanter til stede på møtet:  

Rektor Kari Skaalvik, Truls Frøyland (2.trinn SFO) Stine Gustavsen (2.trinn), Marthe Foyn 

Bredstrup (3.trinn), Thale Merete Kvernes (4.trinn) Hanna Jenny Stark (5.trinn), Thomas 

Thorsen (6.trinn) 

Fravær: Sigrun Houth (1.trinn), Maja Koppstad (7.trinn) 

  

Saksliste 
  
Sak 1: Rektor informerer 

- Skolen har fokus på læringsglede i fagene. 5.trinnslærer har vært på Nortura og 
hentet åndedrettsorganene og hjertet til en gris til undervisningen. Elevene 
syntes dette var spennende. Book Creator benyttes mye på læringsbrettene. 
Programmet gir stor mulighet til åpne oppgaver. Leseteater er også i bruk og 
andre nye læringsmetodikker prøves ut. Gode og trygge klassemiljøer bygges 
gjennom inkluderende metodikk ved at fag og sosiale oppgaver kombineres.  

- Snøen smelter, og de ansatte ser mer positiv aktivitet ute i friminuttene.  
- Spekter gjennomføres i disse tider. Skolen ser følgende av mye mobilbruk og 

ønsker tettere dialog med foresatte for å forebygge utenforskap/mobbing. 
Foreldremøtene bør brukes på dette.  

- Skolen planlegger nå neste undervisningsperiode – «Øya vår». Historielaget har 
hatt møte med planleggingsgruppen.  

Sak 2: Status pumptrack, etter befaring 
- Befaring ble utført mandag 26.februar. Det skal sjekkes ut hva som ligger i bakken 

og finne ut hvor det skal ligge. Området som er sjekket er mot Oserød barnehage. 
FAU tar kontakt med Truls i flysti.no for å se om han har anledning til å tegne. Det 
skal også søkes om mere spillemidler. Kommunen ønsker å gjøre en del av 
grunnarbeidet selv, for å spare penger. Ønske fra FAU er at det blir asfaltdekke på 
anlegget. 

Sak 3: Mobilskap  
- Skapene er kommet. Skapene skal benyttes av 5. – 7.trinn. Samtykkeskjema vil bli 

sendt ut.  
Sak 4: Trafikksikkerhet, uttalelse til kommunen.  

- Det vil komme informasjon om hvordan man kan uttale seg i 
trafikksikkerhetsplanen til kommunen. FAU setter av eget møte der 
trafikksikkerheten drøftes rundt skolens tilgangsveier.  

Sak 5. Refleks konkurransen – Premie 
- Veldig variert på trinnene hvor mange som har benyttet refleks. Det skal regnes 

prosent av klasseantall og kåres en vinner. FAU stiller med en pengepremie til 
vinnertrinnet/klassen hvor elevene skal ha medvirkning til hva premien skal 
benyttes til.  

Sak 6. Skolekatalog 
- Det drøftes på møtet hvor langt intervall det skal gå før nye bilder/katalog blir 

tatt. Nå er det to år siden sist. Ble enighet om å ta nye bilder/katalog høsten 
2024. 



Sak 7: Ting fra trinnene 
- Ønske om kjøleskap i klasserommene. Hvem skal finansiere det i 20 klasserom? 

Skolen ønsker ikke slike elektriske artikler i rom over hele skolen pga brannfare. 
-  Tips: Det finnes små kjøleelementer som passer i matboksen.  
- Hvordan er vikarordningen ved langtidsfravær? Som oftest er sykmeldinger fra 

legen 14 dager av gangen. Det kan være vanskelig å forutse hvor lang tid 
sykefraværet kan vare. De ulike teamene sikrer den faglige oppfølging den første 
tiden. Det er begrenset med kvavlifiserte ringevikarer, men det settes inn vikar. 
Over tid prioriteres det lengre vikariater med samme person, og når det er helt 
uvisst om lærer kommer tilbake, flyttes lærere fra andre trinn.  

 
Neste møte: onsdag 10.april kl 18.00 


